
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 16. september 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Samrådsspørgsmål Z

Arbejder regeringen med et maksimalt beløb, som regeringen vil anvende på et alternativ

til Kærshovedgård, idet regeringen ved sin tiltrædelse skrottede de blå partiers løsning

med øen Lindholm til 759 mio. kr., fordi denne løsning var for dyr? Er pengene vigtigere

end en løsning på problemet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Kjærsgaard (DF).

På udvalgets vegne

Christian Rabjerg Madsen
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